

Internationaler Meisterkurs für Dirigenten International Masterclass for Conductors



7 to 11
July 2025
congress
Schladming

© Harald Steiner



BUFFET CRAMPON



Damon Talley, USA – Primary clinician und Koordinator
Damon Talley wird den Kurs koordinieren und als “Primary Clinician” tätig sein. Damon Talley ist Band-Direktor und Professor für Dirigieren an der Louisiana State University School of Music (USA), wo er neben dem Unterricht die Blasorchester dirigiert und den Orchesterbereich leitet.

Damon Talley will coordinate the course and be actively involved as the “Primary Clinician”. Damon Talley is Band Director and Professor of Conducting at the Louisiana State University School of Music (USA) where, in addition to teaching, he also conducts the wind orchestra and is head of the Orchestra Division.



Kevin L. Sedatole, USA – Guest clinician

Kevin Sedatole ist Direktor der Blasorchester, Professor für Musik und Leiter des Dirigierbereichs am College of Music der Michigan State University (MSU). Er beaufsichtigt das Blasorchesterprogramm mit über 700 Studierenden, darunter das Wind Symphony, Symphony Band, Concert Band, Chamber Winds, Spartan Marching Band und Spartan Brass.

Kevin Sedatole is the Director of Bands, Professor of Music, and Chair of the conducting area at Michigan State University (MSU) College of Music. He oversees the band program of over 700 students, including the Wind Symphony, Symphony Band, Concert Band, Chamber Winds, Spartan Marching Band, and Spartan Brass.



Sami Ruusuvuori, FIN – Guest clinician

Dr. Sami Ruusuvuori ist Chefdirigent des Sinfonischen Orchesters der Polizei Helsinki. Zuvor war er unter anderem Dirigent des Repräsentationsorchesters des Präsidenten der Republik, der Gardeband sowie Chefdirigent des Rekrutenorchesters der Finnischen Streitkräfte. Dank seiner tiefgehenden Expertise in klassischer, Jazz- und kommerzieller Musik hat er mit vielen der besten Musiker Finnlands zusammengearbeitet.

Doctor of Music Sami Ruusuvuori serves as Chief Conductor of the Helsinki Police Symphonic Band. Ruusuvuori has previously worked as the conductor of the Representative Orchestra of the President of the Republic, the Guards Band and the Chief Conductor of the Conscript Band of the Finnish Defence Forces. He has a deep understanding of classical, jazz and commercial music which has allowed him to work with many of Finland's best musicians.

Zeitplan | Timetable

Montag | Monday:

10:15 - 12:15	Theorie Class
14:00 - 15:30	Theorie Class
16:00 - 18:00	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich
19:30 - 21:30	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich

Dienstag | Tuesday:

09:00 - 11:30	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich
15:00 - 17:00	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich

Mittwoch | Wednesday:

09:00 - 11:30	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich
14:00 - 16:30	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich
17:00 - 18:00	Theorie Einzelunterricht individual lessons

Donnerstag | Thursday:

09:00 - 11:30	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich
13:00 - 15:00	Praxis Conducting Round with Militärmusik Oberösterreich

Freitag | Friday:

09:00 - 10:00	Einzelunterricht Individual lessons
10:15 - 11:15	Generalprobe Konzert dress rehearsal concert
11:30 - 12:30	Konzert mit der Militärmusik Oberösterreich concert with Militärmusik Oberösterreich

Kurzfristige Änderungen möglich | Changes possible at short notice

Kursliteratur | Repertoire List

Four Old Dances - 5:25 min

Jan van der Roost - De Haske

Wiener Bürger - 8:00 min

Carl Michael Ziehrer, arr. Martinus Louis - HAFABRA Music

All My Heart - 5:30 min

Michael Markowski - michaelmarkowski.com

Paris Sketches (Homages for Band) - 14:00 min

Martin Ellerby - Maecenas Music

Danse Diabolique - 5:40 min

Joseph Hellmesberger/arr. Takahashi - De Haske

Second Suite for Band "Latino Mexicana" - 13:30 min

Alfred Reed - Hal Leonard The Marks Band Library

Four Scottish Dances - 10:00 min

Malcolm Arnold/arr. Painter - Carl Fischer

Alle Werke sind bei den Originalverlagen oder im Fachhandel erhältlich.
All publications are available at the publishers or at the well-sorted specialist shops.

Hinweis: Während des Meisterkurses Dirigieren werden Fotoaufnahmen gemacht. Diese können vom Veranstalter für Werbezwecke verwendet werden. Wenn Sie nicht möchten, dass Bilder von Ihnen veröffentlicht werden, bitten wir um Mitteilung im Mid EUROPE Office.

Note: Photographs will be taken during the masterclass. These may be used by the organizer for advertising purposes. If you don't want your pictures to be published, please contact the Mid EUROPE Office.



BUFFET CRAMPON



MID EUROPE OFFICE

Ramsauerstraße 756 | A-8970 Schladming
+43 (0)3687 23310 212 | office@mideurope.at

www.mideurope.at